



Dec. 2020 Volume 28 No. 6
2020年12月 第28卷 第6期

证据科学

Evidence Science

私鉴定之定性分析 占善刚 张一诺

认罪认罚案件的证据审查模式 冯科臻

刑事案件中运用DNA认定亲缘关系的法律漏洞与解决路径 贾治辉 段黎宇

运动员兴奋剂检测样本采集主体研究 刘鑫

法庭科学认知偏差研究：系统综述

[美] Glinda S. Cooper, Vanessa Meterko 著 曹洪林 潘楚怡 译

中国政法大学

ISSN 1674-1226



9 771674 122084

万方数据

CN 11-5643/D
ISSN 1674-1226

证据科学

(双月刊)



2020年第28卷第6期(卷终)

2020年12月25日出版

· 证据法学 ·

- 私鉴定之定性分析 占善刚 张一诺 • 645 •
- 认罪认罚案件的证据审查模式 冯科臻 • 660 •
- 认罪认罚案件审理程序转换的举证风险及应对 李瑞登 • 672 •
- 刑事审讯中的证据运用：从获取供述走向收集信息 方 斌 • 684 •
- 刑事强制医疗审批的证据问题研究 向 静 刘于禾 • 704 •

· 证据科学 ·

- 刑事案件中运用DNA认定亲缘关系的法律漏洞与解决路径
..... 贾治辉 段黎宇 • 718 •
- 运动员兴奋剂检测样本采集主体研究 刘 鑫 • 732 •

· 法庭科学 ·

- 法庭科学认知偏差研究：系统综述
... [美] Glinda S. Cooper, Vanessa Meterko著 曹洪林 潘楚怡译 • 745 •

· 会议综述 ·

- 首届全国高校证据科学博士生博士后论坛综述 ... 丁铁珍 卫晨曙 • 764 •

- 《证据科学》2020年总目录 • 封三 •

Evidence Science

Volume 28 Number 6 Dec. 25, 2020

Contents

- Qualitative analysis on appraisals initiated by parties——based on the development of article 41 of the new rules of civil evidence.**
..... *Zhan Shangang, Zhang Yinuo* (645)
- The evidence examination model in cases in which the defendant pleads guilty and accepts punishment.** *Feng Kezhen* (660)
- Risk of proof within conversion of proceedings in guilty plea and its solution.** *Li Ruideng* (672)
- The use of evidence in interrogation: an approach from obtaining confession to collecting information.** *Fang Bin* (684)
- Study of evidence in criminal compulsory medical examination and approval. —from a perspective of rejected cases.** *Xiang Jing, Liu Yuhe* (704)
- The legal loopholes and solutions of wielding DNA to identify genetic relationship in criminal cases.** *Jia Zhihui, Duan Liyu* (718)
- A study on the main body of sample collection in doping control test.**
..... *Liu Xin* (732)
- Cognitive bias research in forensic science: A systematic review.**
..... *Glinda S. Cooper Vanessa Meterko Translated by Honglin Cao* (745)